
Den 21 april 2018 10:49 skrev Lena Nennefors <lena.nennefors@gmail.com>: 

 
Hej  

 

Jag vill dela med mig av lite information angående Ekmansstiftelsen "Garissa". 

 

Mika Mann är den som administrerar gåvor till stiftelsen.  

Hon ringde mig med anledning av att en klubb gjort en dubbel inbetalning till vad de 

trodde var stiftelsen direkt men som visade sig vara insättningar till Inner Wheels konto 

för projkektet. Den frågan är nu löst. 

 

Mika är den person som även skickar ut tackkort till alla som skänker pengar. Hon erbjöd 

sig att även skicka tackkort till de som sätter in pengar på IW:s konto, bara vi meddelar 

henne vilka som skänkt. 

Men det bör väl i så fall gälla lite större belopp.* Är det något vi ska utnyttja?  

Det är kanske inte aktuellt att ändra nu, vi vet ju inte om Garissa kommer att vara kvar 

som projekt. 

 

Hon berättade även att ordförande Bo Lindell gärna kommer och besöker Inner 
Wheel klubbar. Han bor i Borås. Den informationen bör kanske spridas i alla fall?  

Man kan ju som klubb ha kvar Garissa som lokalt projekt. 

 

IW-hälsningar  

Lena Nennefors 

Rskm 

 

*Med större belopp menade RM 2 000 SEK 
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